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rok 2024 se pomalu chýlí ke konci a je to skvělá příležitost se ohlédnout za tím, co všechno jsme 
společně dokázali.  

V uplynulém období se v naší obci uskutečnilo několik významných projektů, které přispěly k jejímu 
rozvoji a zlepšení životních podmínek. Rádi bychom vás seznámili s následujícími kroky a úspěchy. 
 
Proběhly úpravy prostor pro novou školní družinu, která bude zahájena co nejdříve. Tato novinka  
přinese našim dětem nové možnosti pro volnočasové aktivity. 
 
Právě probíhá instalace bezpečnostního zařízení v základní škole, které přispěje k bezpečnosti našich 
dětí. 

Byla provedena oprava stropu ve třídě základní školy, což zajišťuje bezpečnost a komfort pro naše 
školáky. 

Vydali jsme novou knihu „Velké dějiny obce Vepřová“ Petra Škarvady a uspořádali její křest. Kniha 
je k zakoupení na obecním úřadě. Věříme, že přinese radost nejen čtenářům, ale i těm, kteří se podíleli 
na jejím vzniku. 

Připravujeme projekt na výstavbu nové kanalizace a přípojek. Vzhledem k jeho rozsahu žádáme o 
součinnost občanů, kteří mohou přispět svými podněty a podpořit realizaci tohoto důležitého kroku. 

Naším cílem je zlepšit třídění odpadu, a proto proběhla výstavba nového přístřešku na tříděný odpad a 
v příštím roce proběhne výstavba dalších dvou přístřešků. Doufáme, že tato opatření přispějí k ještě 
efektivnějšímu zajištění ekologických cílů. 

V příštím roce bude zahájena montáž fotovoltaických elektráren na střechy budov obecního úřadu a 
školy. Tímto krokem se snažíme o úspory v energetických nákladech a podporu obnovitelných zdrojů 
energie. 

Bylo vydáno stavební povolení na výstavbu nového společenského objektu. V současnosti probíhají 
přípravné práce a těšíme se, že nový prostor přispěje k lepší komunitní spolupráci. 

Získali jsme dotaci z MAS Havlíčkův kraj na pořízení přívěsu pro hašení požárů, který bude sloužit              
k ochraně našich obyvatel a majetku. 

Ve spolupráci se školou jsme uspořádali lampionový průvod, odpoledne pro ženy, rozsvícení 
stromečku. 

Děkuji všem občanům, kteří se podílejí na rozvoji naší obce, za podporu a spolupráci v tomto roce.           
I v roce 2025 budeme čelit různým výzvám, ale jsem přesvědčen, že společně vše dokážeme. Apeluji 
na vás, abyste i nadále podporovali místní iniciativy, spolky, školu a podíleli se na projektech, které 
zlepšují naši obec, a sdíleli své nápady a názory. Každý z vás má možnost se aktivně zapojit do rozvoje 
naší komunity. 

Závěrem bych Vám všem chtěl popřát, abyste prožili svátky plné klidu, radosti a pohody ve společnosti 
svých blízkých. Do nového roku Vám přeji pevné zdraví, štěstí, osobní i pracovní úspěchy a 
spokojenost v každém dni.                                                                                                              
                                                                                                         Miroslav Nejedlý 

                                                                                                              starosta obce
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   Co se děje u nás ve škole …     

     

   Září jsme opět zahájili slavnostně spolu s rodiči, panem starostou, který přišel hlavně přivítat naše prvňáčky. 

Přibyli k nám Anetka, Robinek, Nikolasek a Pepíček.  

 

 

 

  

 

 

  I v letošním školním roce mohou děti navštěvovat kluby a kroužky, které jsou hrazeny ze šablon OP JAK, 

proto jsou určeny pouze pro naše školní děti. Ten nejvíce oblíbený je Klub moderních technologií.  

   Užili jsme si na dopravním hřišti, jablíčkobraní, posvícení, strašidelného dne, svátku sv. Martina …přišly 
za námi studentky stomatologie s programem Zubní prevence, včelařský kroužek ze ZŠ Bobrová …a opět 
nás navštívil Mikuláš s čertem a andělem.   

 

 

 

 

 

 

 Spolu s obcí jsme připravili lampionový průvod a rozsvícení stromečku. Proběhl u nás křest knihy Petra 
Škarvady a drátkování pro ženy s paní Janáčkovou. Jsme rádi, když to v naší škole ožívá i mimo školní dny.  
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          A hlavně jsme poprvé strávili noc ve škole. Téma bylo pohádkové a moc jsme si to užili.  

 

 

 

 

 

Naučili jsme se spoustu nových věcí, prvňáčci už mají svůj slabikář, třeťáci zvládají vyjmenovaná slova, 
sčítáme, násobíme, rýsujeme, čteme, vyrábíme, cvičíme …Budoucí prvňáčci k nám od prosince začali chodit 
v pátek první hodinu, aby pro ně vstup do školy nebyl tak těžký. Poznají se s paní učitelkou, s kamarády a 
vyzkouší si, jaké je to ve škole.  

Také u nás nově probíhá výuka angličtiny ve spolupráci s Active klubem Žďár nad Sázavou, kterou navštěvují 
předškoláci a žáci 1. a 2. ročníku.  

A teď už se všichni školáci i školkáčci těší na pátek 20. prosince, kdy k nám přijde „školní Ježíšek.“ 

 

 

 

 

 

Všem Vám přejeme kouzelné Vánoce plné radosti, pohody a chvil strávených s těmi, které máte rádi.  

                                                                                                                    Mgr. Jaroslava Truksová 

 **** 

   V lednu jsme pořádali školení první pomoci pro zásahovou jednotu a dětská družstva. Školení prováděl bratr 
Václav Pecha.  
Poslední pátek v dubnu se uskutečnilo námětové cvičení v obci Pořežín. Tradičně náš spolek uspořádal pálení 
čarodějnic. Dětský pochod začínal v obci Buková.  
 Dne 18. května 2024 jsme pořádali okrskovou hasičskou soutěž. Naši obec reprezentovala tři družstva mužů, 
veteráni a tři družstva dětí. Ve velké konkurenci jsme obsadili 3., 9., a 10. místo v kategorii mužů. Naši veteráni 
se umístili na krásném druhém místě, z celkového počtu pěti družstev. Malí budoucí hasiči obsadili v kategorii 
mladší nejvyšší příčku. Ve starší kategorii dětí jsme získali třetí místo a dorost obsadil druhou pozici. 
Naši hasiči se účastnili také výstavy historických stříkaček Stratílek ve Vysokém Mýtě.  
V červenci se naše družstva vydala na soutěž O pohár starosty obce Sázavy. Družstvo mužů i žen obsadilo 
shodně druhé místo. Naše družstvo žen nás reprezentovalo na soutěži v Bohdalově. Taneční zábava se 
skupinou Kalamita připadla na poslední prázdninový víkend.  
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Spolek uspořádal klasický posvícenský výlov s občerstvením. Pro našeho bratra Václava Němce jsme 
přichystali oslavu jeho narozenin.  
Náš spolek uspořádal v letošním roce několikrát bruslení na zimním stadionu. 

Pondělky se stále scházíme v hasičárně a pracujeme na zdokonalení techniky. 
V letošním roce jsme měli celkem pět výjezdů – technická pomoc.  Při sbírce na pomoc obcím zasaženým 
povodní bylo v obci Vepřová vybráno 31 900 Kč. Finanční hotovost byla předána osobně starostce obce 
Karlovice, kde pětičlenná posádka našich hasičů přímo pomáhala s odklízením škod.  Děkujeme všem, kteří 
přispěli ve sbírce a hasičům za pomoc. Zakoupili jsme zásahový oblek proti hmyzu a v listopadu jsme převzali 
přívěs za osobní automobil, který obec pořídila na dotace. 
                                 Hasiči Vepřová 

 

 

 

 

 

 

 

 

       

           Umístění mladých hasičů v soutěži o Pohár starosty okrsku Velká Losenice 2024 

 

Okrsková soutěž 

Vepřová 18.5. 

umístění 

Pohár starosty 

Sázava 13.7. 

umístění 

Malá Losenice 

25.8. 

umístění 

Nové Dvory 

8.9. 

umístění 

Celkové 

umístění 

Mladí hasiči - dorost      

Malá Losenice 3 4 1 4 4 

Nové Dvory 4 3 4 1 3 

Velká Losenice 1 1 2 3 1 

Vepřová 2 2 3 2 2 

Mladí hasiči - starší      

Malá Losenice 5 3 3 2 2 

Nové Dvory 4 4 2 3 3 

Velká Losenice 1 1 1 1 1 

Sázava 2 4 4 3 4 

Vepřová 3 4 4 3 6 

Bohdalov 5 2 4 3 5 

Mladí hasiči - mladší      

Bohdalov 4 4 5 4 6 

Nové Dvory 4 5 2 4 4 

Velká Losenice 2 1 3 1 2 

Malá Losenice 3 5 5 4 5 

Sázava 4 3 4 2 3 

Vepřová 1 2 1 3 1 
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Erik Němec, závodník v kategorii Junior do 93 kg, dosáhl v roce 2024 následujících sportovních úspěchů: 

1. Mistrovství jižní Moravy juniorů a mladších juniorů v klasickém silovém trojboji (16. 3. 2024, 
Blansko) – 1. místo 

2. Mistrovství České republiky juniorů v klasickém silovém trojboji (27. 4 .2024, Benešov) – 2. 
místo 

3. Otevřené mistrovství České republiky juniorů a mladších juniorů v klasickém mrtvém tahu 
(16. 5. 2024, Karviná) – 1. místo 

4. Mistrovství Evropy v silovém trojboji juniorů a mladších juniorů RAW 2024 (Plzeň) – 8. místo 

Jeho úspěchy, včetně vítězství na Mistrovství jižní Moravy juniorů a mladších juniorů v klasickém silovém 
trojboji, 2. místa na Mistrovství ČR juniorů v klasickém silovém trojboji, a vítězství na Otevřeném mistrov-
ství ČR v klasickém mrtvém tahu, ukazují jeho tvrdou práci, odhodlání a vysokou úroveň výkonnosti. 

Také jeho 8. místo na Mistrovství Evropy v silovém trojboji juniorů a mladších juniorů RAW 2024 je skvě-
lým výsledkem na mezinárodní scéně, který potvrzuje jeho silnou pozici mezi nejlepšími mladými závodníky 
v tomto sportu. 

Erikovi gratulujeme k těmto úžasným výsledkům a přejeme mu mnoho dalších úspěchů na jeho sportovní 
cestě 

                                                                                               Zastupitelstvo obce Vepřová 
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Počet obyvatel k 17. 12. 2024 je  448.                       

Z toho 248 mužů a 200 žen.                                

V roce 2024 se narodilo 6 dětí.                           

Zemřeli 4 spoluobčané. 

                         

 

HYROX je nový a stále populárnější fitness závod, který spojuje běh a silové cvičení do jednoho intenzivního 

formátu. Tento hybridní sportovní zážitek vznikl v Německu a rychle si získává oblibu po celém světě. 

HYROX je určen pro všechny, kdo chtějí posunout své fyzické limity a vyzkoušet výzvu, která kombinuje 

vytrvalost, sílu a kondici. 

 

Této náročné soutěže se zúčastnil reprezentant naší obce Tomáš Stejskal.   

 

     „MS se konalo ve vyhledávaném letovisku v Nice. Pořadatelé měli akci skvěle organizačně zvládnutou 

(pouze byl  trochu problém s klimatizací v hale, kde bylo špatné klima a spousta závodníků tady zkolabovala). 

MS se konalo od pátku, kde běžela dámská a pánská elita (většinou už profíci, trenéři atd.).  

     V sobotu jsem se postavil na start, neměl jsem žádné ambice, jelikož konkurence je obrovská z celého světa. 

Po běžecké stránce to bylo super, největší problém nastal na posledním stanovišti Wall Ball, kde se hází 9 kg 

medicinbal  100 x nad hlavu ze dřepu. A tam mne začaly ruce bolet.  

Nakonec z toho bylo umístění na 11. místě v kategorii a celkově na 34. místě z 930 závodníků, kteří startovali 

jako jednotlivci.  

     V neděli jsem se postavil na trať znovu s Niky. Běželi jsme MIX. Zde jsme si nedělali žádné iluze na dobrý 

výsledek, jelikož tato kategorie je v největším rozmachu a dvojice jsou tady opravdu našlapané, včetně elitních 

závodníků. Chtěli jsme si závod užít a hlavně doběhnout ve zdraví, což se Niky nepovedlo a odnesl to kotník.   

Umístili jsme se v 1. třetině výsledkové listiny, běželo 300 dvojic. 

Celkem se MS účastnilo na 4 500 závodníků z celého světa a tento sport neustále roste. 

 

„Ještě jednou chci poděkovat za finanční dar obce Vepřová.“ 

Gratulujeme ke skvělým výsledkům na mistrovství světa v Nice! Výkon na 11. místě v kategorii a 34. místo 

celkově z 930 závodníků je opravdu působivý, zejména s ohledem na silnou konkurenci. I když jsi neměl 

ambice na vítězství, určitě sis to užil a dal do závodu maximum. Jistě to byla nezapomenutelná zkušenost. 

Doufáme, že máš skvělé vzpomínky na celý závodní víkend a těšíme se na případné další úspěchy! 

                                                                                                Zastupitelstvo obce Vepřová 

Ženy počet % 
0-14 let 27 14 

15-64 let 129 64 

65 a víc let 44 22 

Celkem ženy 200  

Muži počet % 
0-14 let   42 17 

15-64 let 160 65 

65 a víc let 46 18 

Celkem muži 248  
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Nejlepší závodník současnosti – 

 Alexander Rončevič z Rakouska. 
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Na podzim jsme nastoupili do další sezóny IV. třídy mužů, okres Havlíčkův Brod. Podzimní část 
sezóny se vydařila, a se šestnácti body ze sedmi zápasů přezimujeme na prvním místě tabulky. Za zmínku 
jednoznačně stojí nejpevnější obrana v soutěži, kdy jsme obdrželi pouze 6 branek.  

Body jsme ztratili pouze domácí porážkou s Věžnicí „B“ a remízou na hřišti Šlapanova. 
 
Průběžná tabulka - IV. třída mužů, okres Havlíčkův Brod 

  Klub Záp. Výhry Remízy Prohry Skóre Body 

1. Vepřová 7 5 1 1 21:6 16  

2. Libice n. Doubr. 7 5 1 1 22:10 16  

3. Herálec B 7 4 1 2 51:23 13  

4. Šlapanov 6 3 2 1 20:10 11  
5. Česká Bělá B 6 2 0 4 10:27 6  

6. Keřkov B 6 1 2 3 11:16 5  
7. Věžnice B 6 1 1 4 10:30 4  

8. Úsobí 7 1 0 6 10:33 3 

 

 
Horní řada (zleva): Josef Ondráček, Jiří Lacina, Michal Vacek, Josef Procházka ml., Josef procházka st., 

Rostislav Procházka, Jaroslav Urban, Martin Bořil, Ondřej Kolouch, Petr Doležal. 

Dolní řada (zleva): Miroslav Lohnický, Aleš Stejskal, Radim Sobotka, Vojtěch Veselý, Jakub Ptáček, Martin 

Doležal, Vojtěch Ondráček, Jakub Chromý. 

 

Před domácím utkáním s Věžnicí „B“ obdržel Josef Procházka st. z rukou předsedy OFSHB (Okresního 
fotbalového svazu Havlíčkův Brod), pana Luboše Vaňka, Cenu předsedy OFSHB. Toto ocenění mu bylo 
uděleno za dlouhodobý přínos a obětavost pro fotbal na okrese. Při této příležitosti provedl Josef 
Procházka st. slavnostní výkop. Gratulujeme!  
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Na posvícení se odehrálo tradiční utkání svobodní – ženatí s výsledkem zápasu 3:3. Opět po roce 

tak posvícenské derby nenašlo vítěze.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Děkujeme všem fanouškům, kteří chodí náš tým podporovat, a věříme, že tak budou činit i nadále. 
Fotbalový oddíl SK Vepřová přeje klidné prožití vánočních svátků a šťastný nový rok 2025.  
 
 
 
 

                 

Oznamujeme občanům,                                                                                         

že na konci prosince proběhnou odečty 

vodoměrů. 

Vodné za IV. čtvrtletí se bude vybírat                 
ve středu 22. ledna 2025                                     
v 8 – 10 h  a  v 17 – 19 h                               
v budově obecního úřadu. 

            Cena za 1 m3 pitné vody je 26 Kč. 

 

Obec Vepřová 

vás srdečně zve  

na 

PŘÁTELSKÉ POSEZENÍ SENIORŮ, 

v sobotu 8. 3. 2025 

v zasedací místnosti  

Obecního úřadu Vepřová 

od 14 hod. 

 

 

Hudba a občerstvení zajištěno. 
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Životní výročí oslavili v druhé polovině roku tito naši spoluobčané: 
                                                                                                                                                                                   
paní Holzmannová Dana, č.p. 33                                 
pan  Bořil  Václav, č.p. 74                                                                             
paní Štefová Irena, č.p. 27                                  
pan Štefa Václav, č.p. 27 
pan Procházka Josef, č.p. 89 
paní Pospíchalová Hana, č.p. 71                                     
pan Tůna František, č.p. 107 
pan Němec Václav, č.p. 70                                       
paní Kulhánková Eva, č.p. 
100                                                                     

pan Vala Miloslav, č.p. 103 
pan Kolouch Karel, č.p. 48                                   
pan Lojek Jaromír, č.p. 42                                     
pan Sláma Jaromír, č.p. 22 
paní Sodomková Miluše, č.p. 95                                      
pan Němec Josef, č.p. 77 
pan Vacek Vít, č.p. 79                                
paní Křepinská Zdenka, č.p. 62 
pan Novotný Miloslav, č.p. 96                                         
pan Němec Antonín, č.p. 56 
pan Peřina Jan, č.p. 84                                        

                                      
Srdečně blahopřejeme a přejeme hlavně pevné zdraví, pohodu a spokojenost do dalších let! 

______________________________________________________________ 

 

                                          Rozálie Doležalová      č.p. 133 

 

 Rodičům blahopřejeme a přejeme jen samou radost při  výchově Rozárky. 

 ______ ________________________________________________________ 

 

Manželé Balcarovi dne 28. září a manželé Němcovi dne 26. října oslavili zlatou svatbu.  

K tomuto významnému výročí touto cestou srdečně blahopřejeme a přejeme do dalších let 
společného života pevné zdraví, štěstí, lásku a spokojenost 
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Právo na tiskové chyby vyhrazeno. 

    Úvodem mi dovolte poděkovat všem, kteří se podíleli jakýmkoliv způsobem na akcích a 
činnostech našeho Mysliveckého spolku.  

Je tady konec kalendářního roku, 
který je především spojen s péčí o 
zvěř a její přikrmování. Na 
přikrmování jsme se připravovali 
už během celého roku. Část jsme 
nakoupili z vlastních zdrojů, a 
část poskytne ZD Velká 
Losenice, na oplátku za sběr 
polního kamene. I děti z obce se 
podílejí na přikrmování zvěře, a 
to sběrem kaštanů.  

    Již druhým rokem probíhá Myslivecký kroužek, na kterém učíme děti poznávat přírodu, zvěř 
a její zvyky. Poslední prázdninový víkend jsme společně s dětmi z Havlíčkové Borové (pod 
vedením p. Janáčka Tomáše) stanovali dvě noci u rybníka V Koutech. Sami jsme si vařili, třeba 

gulášovou polévku, grilovali jsme si 
maso a opékali buřty. V sobotu si děti 
užily řadu aktivit a soutěží – střílely ze 
vzduchovky, poznávaly rostliny a 
stromy, házely šiškami na přesnost a 
řešily otázky z oblasti přírody a 

myslivosti.  
Věříme, že se dětem myslivecký 
víkend moc líbil a těšíme se, až si ho 
v příštím roce zase zopakujeme. Tímto 
chci poděkovat i maminkám, které se 
podílely na zajištění občerstvení a 

napekly výborné buchty. 

 

 

 

 
Závěrem přeji všem krásné prožití 
vánočních svátků v kruhu nejbližších, 
hodně rodinné, osobní i pracovní pohody, 
a hlavně zdraví v roce následujícím.  

                                                                                                     Myslivecký spolek Vepřová 


